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Besluit 
1. De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van de fracties van D66 en PvdA 
vast te stellen 
2. De beantwoording aan te bieden aan de raad 
 
 
De nota en het besluit openbaar te maken. 
 

Inleiding 
Per brief van 17 maart 2023 hebben Jan Schuring (D66) en Peter Varenbrink (PvdA) 
uw college een aantal schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over het 
Deventer archief. Bijgaand treft u de beantwoording aan. 
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College van B&W Deventer

Postbus 5000

7400 GC Deventer

Betreft: Schriftelijke vragen (artikel 46 RvO) Deventer Archief 

Deventer, 17 maart 2023

Geacht college,

Er is onrust en onduidelijkheid over de toekomst van het Deventer archief. Zie oa de Stentor dd 7 

maart jl. Er is zorg dat de oprichting van een nieuw, modern en eigentijds Overijssels Archief leidt tot 

verhuizing van het Deventer Archief naar die nieuwe locatie. Een vertrek naar elders kan worden 

gezien als een historische aderlating van belangrijk Deventer cultureel erfgoed. Dat zou ook in strijd 

zijn meer eerder gemaakte afspraken uit 2015 (bij de opsplitsing van SAB) dat het Deventer Archief 

fysiek in Deventer blijft. Dit brengt ons tot de volgende vragen.

1. Kan het college de raad informeren over het voorziene proces van besluitvorming over een 

nieuw archief voor Overijssel? Wanneer is het uiteindelijke besluit voorzien? 

2. Welke (gemeentelijke ?) archieven in Overijssel zijn allemaal betrokken bij dit besluit? Is het de 

opzet dat alle gemeentelijke archieven in Overijssel worden gecentreerd op 1 locatie? 

3. Hoe wil het college invulling geven aan de afspraken uit 2015 dat het Deventer Archief voor 

Deventer behouden blijft? 

4. Deventer kent nu diverse panden met opslag van archieven. Wat kan de toekomst zijn voor deze 

panden ingeval het nieuwe archief buiten Deventer wordt opgericht? Omgekeerd de vraag; wat 

zijn de consequenties voor deze panden als het nieuwe archief in Deventer wordt opgezet? 

5. Welke positie heeft de gemeenteraad (cq de Raden in Overijssel) nog in het te nemen besluit? 

 

Hoogachtend, namens de fractie van D66

Jan Schuring Peter Varenbrink

Fractievoorzitter Raadslid PvdA Deventer

D66 Deventer
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Aan de fractie van D66 en PvdA
t.a.v. 
dhr. J. Schuring
dhr. P. Varenbrink
Interne Post

2023-310 11 april 2023
kenmerk uw referentie datum

S. van der Putt Schriftelijke vragen ex art 46 RvO 
contactpersoon onderwerp

Geachte meneer Schuring en meneer Varenbrink,

In uw brief van 17 maart jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over het Deventer 
archief. Ons antwoord is als volgt.

Vraag 1 
Kan het college de raad informeren over het voorziene proces van besluitvorming over een nieuw archief voor 
Overijssel? Wanneer is het uiteindelijke besluit voorzien? 

Antwoord
In het bestuursakkoord 2022-2026 is opgenomen dat ‘Collectie Overijssel (voorheen HCO) wordt uitgenodigd 
om met een plan te komen om de huidige collectie beter te huisvesten’. Collectie Overijssel is momenteel met 
dit plan bezig. 
Het bestuur (met vertegenwoordigers van het Rijk, Gemeente Deventer en Gemeente Zwolle) oriënteert zich 
nu of Collectie Overijssel gaat vertrekken van de huidige locaties en zo ja, wat de opties zouden kunnen zijn 
voor een nieuwe locatie. Collectie Overijssel wil in of net na de zomer van 2023 een 
voorkeursvestigingsplaats van het collectiecentrum benoemen. Begin 2024 en de komende jaren volgt meer 
duidelijkheid over mogelijke scenario’s en de haalbaarheid van één of meerdere specifieke locaties. In het 
proces van besluitvorming worden de gemeenteraden tijdig betrokken. Zowel de gemeenteraad van Deventer 
als Zwolle kan een zienswijze indienen wanneer zij het niet eens zijn met het voorstel. 

Vraag 2
Welke (gemeentelijke ?) archieven in Overijssel zijn allemaal betrokken bij dit besluit? Is het de opzet dat alle 
gemeentelijke archieven in Overijssel worden gecentreerd op 1 locatie? 

Antwoord
Collectie Overijssel is een samenwerkingsverband van de gemeente Zwolle, gemeente Deventer en het Rijk 
dat is vastgelegd in een Gemeenschappelijke Regeling. Bij een mogelijk besluit zijn alleen de gemeente 
Zwolle, gemeente Deventer en het Rijk betrokken. Het staat andere gemeenten in Overijssel vrij om hun 
interesse te tonen en bij het samenwerkingsverband aan te sluiten, zo ook de provincie Overijssel.  

Het centreren op 1 locatie is de intentie van Collectie Overijsel, maar dit is nog wel onderwerp van gesprek.



Vraag 3
Hoe wil het college invulling geven aan de afspraken uit 2015 dat het Deventer Archief voor Deventer 
behouden blijft? 

Antwoord
Dat is momenteel staand beleid en dus uitgangspunt. Het college is zich bewust van de afspraken die 
gemaakt zijn bij de ontvlechting en herpositionering van het Stadsarchief en Athenaeumbibliotheek in 2015 
(raadsvoorstel 2015-002054) waarin staat dat ‘de archiefbewaarplaats in Deventer blijft en wanneer er over 
een nieuwe bewaarplaats wordt besloten, dit gebeurt met een unaniem besluit’. Zowel de gemeenteraad van 
Deventer als Zwolle kan een zienswijze indienen wanneer zij het niet eens zijn met het voorstel.

Vraag 4
Deventer kent nu diverse panden met opslag van archieven. Wat kan de toekomst zijn voor deze panden 
ingeval het nieuwe archief buiten Deventer wordt opgericht? Omgekeerd de vraag; wat zijn de consequenties 
voor deze panden als het nieuwe archief in Deventer wordt opgezet? 

Antwoord
Wanneer de betreffende panden in gemeentelijk eigendom zijn, zal gekeken worden of een maatschappelijke 
invulling vanuit een van de programma’s gevonden kan worden. Wanneer het niet gemeentelijke panden 
betreft, is de toekomst aan de eigenaar. 
Wat de consequenties voor deze panden zijn als het collectiecentrum in Deventer komt, is nu nog niet 
inzichtelijk.  

Vraag 5
Welke positie heeft de gemeenteraad (cq de Raden in Overijssel) nog in het te nemen besluit? 

Antwoord 
Zowel de gemeenteraad van Deventer als van Zwolle worden, als deelnemers aan de gemeenschappelijke 
regeling, aan de voorkant van dit besluit betrokken. Het definitieve besluit voor de locatie zal door het 
algemeen bestuur van Collectie Overijssel genomen worden; voorafgaand hebben de gemeenteraden hun 
zienswijze kunnen indienen.

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

M.A. Kossen R.C. König
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